
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku 

konaného dňa 29.04.2020 

     (komisia realizovaná on-line prostredníctvom Zoom meeting) 

 

Prítomní: Mgr. Natália Podhorná, Mgr. Roman Futo, Ing. Ernest Huska, Mgr. Ján Káľavský, 

Ing. Gabriela Fulová, Miroslav Dragun, PhDr. Ľudmila Farkašovská, Mgr. Matej Kotian, Ing. 

Tatiana Kratochvílová, Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá, Bc. Adam Sarlós, MUDr. Iveta 

Plšeková 

Ospravedlnení: - 

Neprítomní: -  

Hostia: Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. art. Monika Korenčiová 

 

Trvanie: od 17:30 do 18:39 

 

PROGRAM:  

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka č. 206 zo dňa 26.06.2012  

3. Návrh na prijatie uznesenia MZ Sprístupnenie Chorvátskeho ramena pre malé 

bezmotorové plavidla v mestskej časti Bratislava – Petržalka  

4. Rôzne 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, pani predsedníčka Mgr. 

Natália Podhorná privítala členov komisie a prešlo sa k rokovaniu. 

 

BOD 1 - Schválenie programu zasadnutia  

Na základe informácie z právneho oddelenia a referátu organizačných vecí bol po dohode 

stiahnutý prvý bod. Následne dala predsedníčka komisie hlasovať o programe zasadnutia tak, 

ako bolo uvedené v pozvánke komisie po dohodnutej úprave. Zároveň bol doplnený bod 

návrhu o zmene rozpočtu pre Kultúrne zariadenia Petržalky. 



Hlasovanie:  

Prítomných: 9  

Za: 9  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

Program bol schválený. 

 

PROGRAM:  

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na prijatie uznesenia MZ Sprístupnenie Chorvátskeho ramena pre malé 

bezmotorové plavidla v mestskej časti Bratislava – Petržalka  

3. Návrh na úpravu rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky 

4. Rôzne 

 

17:37 sa pripojila pani Gabriela Fulová. 

 

BOD 2 – Návrh na prijatie uznesenia MZ Sprístupnenie Chorvátskeho ramena pre malé 

bezmotorové plavidla v mestskej časti Bratislava – Petržalka  

Materiál prezentoval a spracovateľ p. Matúš Repka. Pred samotnou prezentáciou tajomník 

upozornil, že v uznesení musí byť zmena z MP VPS na RSVP, keďže pre prípadnú realizáciu 

nemá MP VPS kapacity. Predkladateľ s tým súhlasil, podobne to bolo aj na ďaľších 

komisiách. Uznesením sa má otvoriť téma využitia Chorvátskeho ramena, avšak až po riadnej 

diskusii a pripomienok od dotknutých subjektov, ktoré sú uvedené v predmetnom uznesení 

v bode A.  

Predsedníčka komisie p. Podhorná upozorňuje, že v rámci ochrany miestneho biotopu bude 

názor komisie životného prostredia a verejného poriadku dôležitý. Do diskusie ohľadom 

biotopu sa pridal aj p. Káľavský, ktorý uviedol, že najväčším problémom môžu byť 

hniezdiská, ktoré ale v časti trasy nie sú, preto v tom nevidí veľký problém zo strany Štátnej 

ochrany prírody. Hlavne z dôvodu, že by sa na loďky vstupovalo a vystupovalo iba v jednej 

časti na jednom mieste). Spracovateľ p. Repka uvádza, že si je vedomý prevádzky iba 

v niektorých mesiacoch, tak aby by nedochádzalo k narúšaniu. Toto uznesenie má otvoriť 

diskusiu. Nie je predpoklad, že by sa to realizovalo ešte tento rok. 

Členka komisie p. Plšeková sa spýtala na ekonomickú stránku veci, aby nedochádzalo k tomu, 

že mestská časť na tom bude ročne strácať. Spracovateľ p. Repka uviedol, že peniaze by sa zo 



začiatku riešili iba na brigádnika, ktorý by to mal na mieste na starosti. Zároveň prvotné 

investície si vie predstaviť otvoriť z vlastnej poslaneckej priority. 

Člen komisie p. Kotian nadviazal na tému k brigádnickému personálu. Predovšetkým k tomu, 

či by mali na starosti aj sprevádzanie ľudí v spomínaných loďkách. Spracovateľ p. Repka 

uvádza, že táto téma je ešte otvorená, no možno zo začiatku by mali na starosti aj plavbu.  

 

17:50  sa pripojili  pán Roman Futo a pani Elena Pätoprstá. 

 

Členka komisie p. Farkašovská následne uviedla, že v prípade využitia brehov Chorvátskeho 

ramena a jeho okolia sa už robila štúdia a bol k tomu aj plán. Na danom dokumente pracovala 

aj p. Pätoprstá. Členka komisie p. Farkašovská sa spýtala, či spracovateľ ten dokument videl, 

resp. pracoval s ním. Spracovateľ p. Repka nemal o danej štúdii vedomosť. Do diskusie sa 

zapojila členka komisie p. Pätoprstá, ktorá uviedla, že v časti, ktorá je označená v uznesení p. 

Repku je určená ako oddychová zóna. Zároveň uviedla, že po overení tam nemajú byť ani 

plánované pontónové mostíky. Spracovateľ p. Repka v závere diskusie uviedol, že cieľom nie 

je urobiť z daného miestu komerčnú atrakciu, ale iba oddychovú sezónnu možnosť na 

rekreáciu.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných: 12  

Za: 11 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

BOD 3 – Návrh na úpravu rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky   

Návrh a samotný materiál uviedla riaditeľka KZP (Kultúrne zariadenia Petržalky p. Monika 

Korenčiová. Išlo o prezentáciu prenosného pódia spoločne s vozidlom. Cieľom týchto 

položiek je zabezpečiť kultúrne aktivity v exteriéry pre obyvateľov Petržalky. Využitie je 

dlhodobé. 

V diskusii s člen komisie p. Sarlós opýtal, či by nebolo možné, ak by táto položka išla priamo 

z rozpočtu KZP. Riaditeľka KZP p. Korenčiová uvádza, že aj z personálnych dôvodov to nie 

je možné. Člen komisie p. Dragun nadviazal na zastupiteľstvo hl. mesta, kde sa téma podpory 

pre kultúru tiež riešila a uviedol, že ani v tomto prípade nie je možné, aby sme iba „svietili 

a kúrili“.  



18:02  sa z pracovných dôvodov musel odpojiť  pani Elena Pätoprstá 

Členka komisie p. Kratochvíľová vyjadrila tiež podporu návrhu z dôvodu, že práve teraz je to 

obdobie kedy chcú byť ľudia vonku a kultúra by v tomto smere mohla ísť za nimi. 

Predsedníčka komisie p. Podhorná uviedla, že nevieme ešte aké budú ďalšie opatrenia. 

V samotnom materiály chýbali viaceré cenové ponuky. Navrhuje ešte počkať. Riaditeľka p. 

Korenčiová dopĺňa, že samotný materiál bol doplnený aj o nový dokument na základe 

požiadaviek z komisie kultúry. Členka komisie p. Plšeková  upozorňuje, že ľudia sa budú 

potrebovať socializovať a kultúrne podujatia tomu môžu pomôcť. Ľudia vraj majú obavy sa 

stretávať v interiéroch, čiže treba pracovať viac v exteriéry. 

V závere uviedla členka komisie p. Fulová, že pódium treba, ale nie v tomto čase. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných: 11  

Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 

Návrh bol prijatý. 

 

BOD 4 – Rôzne   

Po dohode tajomník komisie informoval členov komisie o aktivitách skupiny pre životné 

prostredie Petržalského mládežníckeho parlamentu. Uviedol čiastočné informácie z dotazníka 

„Aké životné prostredie chceme?“ a zároveň načrtol ďalšie plány. Petržalský mládežnícky 

parlament bude rád s členmi komisie životného prostredia a verejného poriadku 

spolupracovať. Dokument s výstupmi bude poskytnutý členom komisie. 

V závere bola diskusia k plneniu uznesení. Spracované informácie budú zaslané členom 

komisie a zároveň bude oddelenie životného prostredia informovať o ich priebehu plnenia.  

 

Na záver poďakovala predsedníčka komisie Natália Podhorná všetkým členom komisie 

a hosťom za účasť. 

 

 

Zapísané dňa 29.04.2021                                                                      Mgr. Natália Podhorná 

Zapísal: Jakub Kuruc                                                                               predsedníčka komisie 


